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LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGOS 

NACIONALINIO BIURO 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS Nr. 2023/11-16 

2023 m. lapkričio 16 d. 

 

Posėdžio pirmininkas: Ona Akelė. 

Posėdžio sekretorius: Lauryna Laurinaitytė. 

 

POSĖDŽIO DALYVIAI: 

1. Emilija Mončiunskaitė 

2. Rojus Malinauskas 

3. Ona Akelė 

4. Kotryna Jašauskaitė 

5. Jonas Trumpa 

6. Minvydas Zaviša 

7. Rusnė Rozenbergaitė 

8. Austėja Kalvaitytė 

9. Paulina Šarauskaitė 

10. Vėjas Urbonas 

11. Ieva Susčinskytė 

12. Rokas Damulis 

13. Kamilė Draudvilaitė 

14. Gabija Klenauskaitė 

15. Lukas Zujevas 

16. Ridas Urbonavičius 

17. Barbora Bakutytė 

18. Gabija Bernotaitė 

19. Austėja Navickaitė 

20. Toma Ašmontaitė 

21. Eimantas Knatauskas 

22. Titas Skudas 

23. Smiltė Pikaitė 

24. Martyna Petraškaitė 

25. Erikas Bagurskas 

26. Kristijonas Petlinskas 

27. Lauryna Laurinaitytė 

28. Emilis Mikulskis (1 ir 2 punktai) 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Valdybos mėnesio atliktų darbų pristatymai; 

2. Ateinančių biuro posėdžių formato pasikeitimas; 
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3. Komitetų mėnesio atliktų darbų pristatymai. 

 

1. SVARSTYTA. Valdybos mėnesio atliktų darbų pristatymai.  

Emilis Mikulskis – pasistūmėta su MS sąvoka, kitą savaitę turės komiteto darbo grupės 

išklausymą, dar kitą savaitę tai keliaus į komitetą, gaunasi 6 švietimo įstatymo pakeitimai. Su 

Prezidentu buvo pas Lietuvos žmogaus teisių centrą, apkalbėjo įvykusį balsavimą dėl 

nepilnamečių apsaugos ir neigiamos viešosios informacijos įstatymo pataisos, apie civilinės 

sąjungos aktualijas. Su partneriu aptarinėjo advokacinius procesus, ką būtų galima daryti prieš 

rinkimus, kad kitame seime LGBT+ aktualijos nebūtų pamirštos. Dalyvavo Lietuvos Gėjų 

Lygos konferencijoje. Vedė mokymus Alytui, Klaipėdai apie jaunimo politiką, žiūrėjo ŠMK 

įrašus. Kalbėta su konservatorių frakcijos seniūne dėl moksleivių kuprinių tikrinimo. 2 kartus 

vyko pristatymas kuratoriams apie LMS, pavaduotas Prezidentas.  

Jonas Trumpa: 

Valdybos nario atsiskaitymas: susitikimas su LSDP O. Leipute buvusia frakcijos seniūne. 

Švietimo NVO tinklo narių susitikimas, 4 valdybos posėdžiai, pirmininkavimas jiems, 

darbotvarkės dėliojimas su kolegomis, valdybos veiksmų koordinavimas. Biuro narių 

tvirtinimo procedūra, Susitikimas su ŽTC, LijOT Vote16 peticija, VRK posėdis, skiriamas 

dėmesys informacinės kampanijos kokybei. Neįgaliųjų infrastruktūros reglamentavimo 

užkulisiai su D. Katele. Patarėjų komandos reforma, dviejų savaičių atostogos. Patarėjų 

komandos posėdis. 

Darbo su biuru atsiskaitymas: Dalyvauta 2 KK posėdžiuose, Apturėti 8 susitikimai su biuro 

nariais, surasta sekretoriato kandidatūra, susitikimas su revizija dėl biuro mikroklimato ir 

vadybinės konsultacijos, 4 susitikimai su Biuro vadovu, Vienas susitikimas su viceprezidentu 

po atostogų, darbo reglamento rengimas - šiam momentui sudėliotas skeletas. Pasirašinėtos 

sutartys, konsultuoti nariai telefonu, suvaldyta krizė dėl JRA projekto paraiškos pateikimo.   

Darbas su taryba: planuojamas posėdis, tarybos nariai paraginti pasiruošti atsakingai ir 

pasiplanuoti dalykus.  
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NUTARTA: Valdybos mėnesio atlikti darbai pristatyti.  

 

2. SVARSTYTA. Ateinančių biuro posėdžių formato pasikeitimas.  

Biuro skambučių paskirtis yra biurui perduoti, ką kiekviena sritis nuveikė per pastarąjį mėnesį. 

Bendrų biuro posėdžių vedimą perims Aistė, jie bus labiau kaip kasmėnesinis susitikimas. Bus 

vykdomos veiklos, jei biuro nariai turi rekomendacijų, kaip posėdžius padaryti įdomesniais, 

gali rašyti Aistei Kanapeckaitei (ŽIK).  

 

Vyko balsavimas, ar biuro nariai sutinka, kad sekantis biuro posėdis būtų gruodžio 14 dieną.  

19 balsavo už 

3 balsavo prieš 

0 susilaikė 

 

Biuro narys pasiūlė kasmėnesinius biuro posėdžius pavėlinti pusvalandžiu.  

5 balsavo už 

11 balsavo prieš 

6 susilaikė.  

 

NUTARTA:  

1. Sekantis biuro posėdis vyks gruodžio 14 dieną; 

2. Kasmėnesinių biuro posėdžių laikas išlieka toks pat.  

 

3. SVARSTYTA. Komitetų mėnesio atliktų darbų pristatymai. 

Darbas su nariais: 

Narystės sutartys – 169 sutartys pasirašytos abiejų pusių, 44 pasirašytos mokyklų klaidingai, 

apie klaidas pranešta.  
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Bendravimas su biuru/padaliniais – darbo grupė padalinių DSN koordinatoriams Rudens 

forumo metu, posėdis su Taryba Rudens forumo metu apie Narystes. Mokymai su Panevėžio 

DSN atstove, mokymai su Vilniaus DSN komitetu, sutvarkytas DSN tinklas, suplanuotas DSN 

posėdis, sukurtas DUK skyrius moksleivių puslapy, sukurta forma, kurioje visi gali klausti 

klausimus ir mes į juos atsakome el. paštu, todėl atsakinėjome ir atsakinėjame į tuos klausimus. 

Sukurti šabloniniai pavyzdiniai narysčių sutarčių pasirašymo dokumentai. Sutvarkytos 

Narysčių ir Bendradarbiavimo sutarčių kopijos. Sukurtas balso perleidimo dokumentas 

delegavimui į Narių forumus. Bendravimas su mokyklomis: atsakinėjami skambučiai ir laiškai 

iš kuratorių, pavaduotojų, direktorių, moksleivių. 

Ateinančio mėnesio planai: posėdis, mokymai Alytaus padaliniui. 

 

Mokymų vadovai: Per spalio mėnesį buvo pravesti 29 mokymai neskaitant biuro ir valdybos 

mokymų. 

Ieva Susčinskytė – išsprendė Mokymų vadovų iškeltas problemas, paruošė apibendrinimą, ką 

daryti, kad jos nesikartotų, peržiūrėjo forumo refleksijas ir paruošė apibendrinimą, ką galima 

būtų daryti geriau. Paruošė Mokymų vadovų nuotolinio skambučio programą. Susitarė su Luku 

Rudėnu, kad Mokymų vadovams pristatytų, kaip pildyti kuro kompensacijos prašymą, paruošė 

medžiagą biurui dėl mokymų vedimo. Išsprendė Mokymų vadovų svarbių dokumentų neradimo 

klausimą. Dalyvavo Biuro posėdyje bei Mokymų vadovų nuotoliniame susitikime. patvirtino 

mokymų vadovus ir išrinko aktyviausią dviejų mėnesių Mokymų vadovę. Atostogavo ir tvarkė 

padalinio nuostatus. Sutvarkė rugsėjo mėnesio mokymų JRA projekto registracijas, tvarkė 

padalinio nuostatus, sužiūrėjo finansų komiteto parengtų mokymų aprašus, juos tvarkė. Turėjo 

susitikimus su dviejais Mokymų vadovais - Kamile Arimavičiute ir Kipru Kliučinsku. 

Peržiūrėjo ir dirbo su finansų komiteto paruoštu MS projektų pradžiamoksliu. 

Austėja Navickaitė – kontaktavo su Klaipėdos padaliniu dėl mokymų. Patvirtino mokymų 

vadovus ir išrinko aktyviausią dviejų mėnesių Mokymų vadovę. Sutarė mokymų datas su 

Klaipėdos padaliniu, viena Telšių mokykla ir atliko abiejų koordinatorių funkcijas, kol Ieva 



  

 

Asociacija     Tel. +370 688 54838 Įm. kodas 191972732 

Konstitucijos pr. 25,  El. p. lms@moksleiviai.lt A. s. LT84 7044 0600 0136 9875 

LT-08105 Vilnius www.moksleiviai.lt AB SEB bankas, b. k. 70440 

 

  

  

atostogavo. Suplanavo visų mokymų vadovų motyvacinius skambučius, pasidalino lapkričio 

mėnesio Mokymų vadovų namų darbo užduotimi bei medžiaga. 

 

Bendri komiteto ateinančio mėnesio darbai: dalyvaus darbo su savanoriais mokymuose, 

bendrame biuro posėdyje. Tvarkys kitas mokymų JRA projekto registracijas ir padalinio 

nuostatus, komunikuos su kitais komitetais dėl jų pradžiamokslių. ves mokymus Klaipėdos 

padaliniui ir Telšių "Kranto" progimnazijos savivaldai, ruoš atgalinį ryšį mokymų vadovams. 

Suplanuos Mokymų vadovų susitikimą su Valdyba ir Revizija, nuotoliniu mokymus. Turės 

asmeninius pokalbius su kiekvienu Mokymų vadovu ir du nuotolinius susitikimus su jais.  

 

Darbas su padaliniais: 

I klasifikacija: 

Vėjas Urbonas (koordinuoja Vilniaus padalinį) – Padalinys: išsirinko naują pirmininkę, naują 

koordinatorių komandą. JP: Nagrinėjo Vadovų klubo atsakymus - išsikėlė tris problemas, kurias 

nagrinės: mokinių neišleidimas iš mokyklos teritorijos dieninio ugdymo proceso (t.y. 

pertraukų) metu; savarankiškas pamokų teisinimas nuo 11-os (III gimnazinės) klasės; emocinis 

raštingumas (mokinio-psichologo santykiai ir konfidencialumas). Paskyrė asmenis, kurie 

panaršys dokumentus: ką konkrečiai galime pakeisti su problemomis ir ar įmanoma tas 

problemas išspręsti regioniniu mastu. Pasiskyrė asmenį, kuris sukontaktuos su savivaldybės 

atstovu dėl savanoriškos veiklos duomenų atnaujinimo savivaldybės svetainėje. 

https://www.neformalusugdymas.lt/programos?activity_types[]=3. Naujokų integravimas į 

komitetą. Turėjo diskusijas vote16 ir mokinių neišleidimo iš mokyklos teritorijos dieninio 

ugdymo proceso (t.y. pertraukų) metu tematikomis. Rinkodara: Šį mėnesį ieškojo barterinės 

paramos narių forumui ir naujokų priėmimui - abiems renginiams ją gavo, taip pat gavo 100 

eurų skoloms padengti, pristatė rinkodaros komitetą per naujokų priėmimą, rytoj (2023-11-17) 

darys susirinkimą su naujokais, dabar planuojami rinkodaros mokymai, paramos ieškojimas 

Ukrainos renginiui + skoloms padengti, pasirašyti kitų metų rinkodaros komiteto strategijos 

https://www.neformalusugdymas.lt/programos?activity_types%5b%5d=3
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planą, ketina atnaujinti bendradarbiavimo pasiūlymą. Komunikacija: Buvo padaryti 

pagrindiniai maketai ( VK, pirmininko rinkimų, naujokų priėmimo, MSK ), naujokų priėmimo 

„Instagram“ Reel, kurį vėliau įkels, o dabar daromi Ukrainos renginio maketai. RO: sudarė 

MSK temas ir organizuoja Ukrainos renginį, pasiruošė regioninės konferencijos kandidatūrai, 

organizuojama regioninė konferencija. DSN: Pakeitė struktūrą, gautos sutartys (19 per NF), 

kontaktuojama su savivaldomis. ŽIK: naujokų priėmimas, naujokų integracija, asmeniniai 

pokalbiai.  

Paulina Šarauskaitė – Klaipėda: Ruošiasi mokinių savivaldų konferencijai, dalyvavo jaunimo 

galimybių grupėje, Emilis Mikulskis vedė RJP mokymus. Soc. tinkluose pradėjo kelti švietimo 

temas “kaip įsivažiuoti po atostogų”. Buvo darželyje, papasakojo apie moksleivišką gyvenimą 

darželinukams. Žmogiškųjų išteklių koordinatoriai pradėjo vykdyti individualius pokalbius su 

savanoriais. Susikūrė motyvacinę sistemą, pakalbėjo dėl savivaldybės projekto. Turės 4 

mokymus. Šiauliai: naujokų priėmimas lapkričio 24d., vizitai pas savivaldas, dėl jų susisiekė 

su kuratoriais. Pradės kurti ryšį su kuratoriais, pasiūlė jiems susitikti pasikalbėti. Pradėta galvoti 

Mokinių savivaldų konferencijos data.  

Kamilė Draudvilaitė – Panevėžys: Mikroklimatas labai geras, šiuo metu turi 9 savanorius, 

turėjo susitikimą su jų regioninių reikalų koordinatore, pasiskirstė sritimis, pradėjo formuoti 

komitetus, turėjo sričių mokymus, dalyvavo rudens forume, turi 7 narystės sutartis, į soc, tinklus 

įkėlė 1 įrašą. Padalinys jau atsigauna, organizuoja protmūšį, vadovų klubą su svečiais, mokinių 

savivaldų konferenciją, savanoriai puikiai tvarkosi. 

Marijampolė: Spalio 19 dieną turėjo narių forumą, šiuo metu turi 25 savanorius, mikroklimatas 

geras, turi 2 narystės sutartis ir 1 turi persirašyti kitam žmogui, į soc. tinklus įsikėlė narių forumą 

ir dalinosi informacija apie veiklos programą, dalyvavo rudens forume. Šiuo metu dirba su 

vizitais mokyklose ir naujų savanorių priėmimu, planuojame mano susitikimą su komanda.  

Alytus: Mikroklimatas puikus, šiuo metu turi 60 savanorių, komandos darbas ir pareigos 

sudėliotos taip, kad pirmininkui užtenka tik priminti apie reikiamus padaryti darbus, yra pilnai 

susitvarkę 12 narystės sutarčių, turėjo komandos formavimo mokymus, programų ir ryšių su 
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visuomene komitetų mokymus, parašė politinę reakciją, dalyvavo rudens forume, vykdė 

susitikimus su savivaldomis, aktyviai renka rėmimą MSK, įkėlė 5 įrašus į soc. tinklus. Šiuo 

metu dirba su MSK su 140 dalyvių, žiemos forumu, Visų Šventųjų dienos minėjimu "Uždek 

žvakelę mirusiems". 

Austėja Kalvaitytė (koordinuoja Kauno padalinį) – nuo narių forumo prisijungė naują 

mokyklą, kurios niekad Kauno padalinys neturėjo, dabar prisijunginėja dar vieną (šiai dienai 

turi jau 42 bendradarbiavimo sutartis). Pamažu pasirašinėja likusias Narystės sutartis (nuo narių 

forumo pasirašė dar 4). Šiuo metu savanorių padalinyje yra 95. Iš pokalbių su pirmininke ir 

komitetų koordinatoriais padalinio mikroklimatas atrodo neblogas. Tiksliau įvertinta bus 

šeštadienį, kai Austėja Kalvaitytė susitiks su padalinio savanoriais. Nuo pirmininkės kadencijos 

pradžios (spalio 6 d.) padalinys turėjo savo sričių mokymus: DSN turėjo 3 mokymus (1 gyvas, 

2 nuotoliniu (buvo daryti 3 mokymai, kad tikrai visi savanoriai būtų apmokyti)); Finansai turėjo 

2 mokymus (vykdyti tie patys mokymai 2 kartus, kad visi savanoriai būtų apsimokę, o seni 

savanoriai prisiminę informaciją); Renginių organizavimas (programos) turėjo 1 mokymus 

(Buvo pristatytas RO komiteto veikimo principas, vidinės taisyklės, metų veiklos planas 

(preliminariai), dirbta su ateinančiomis komiteto veiklomis ir pan.); Komunikacija taip pat 

turėjo 1 mokymus, kuriuose pristatyta komiteto veikla ir kt. „Facebook“ platformoje buvo 

paviešintas lapkričio gale vykstantis mokinių savivaldų konferencijos įvykis ir įrašas į bendrą 

kanalą dėl MSK. Pabendrinti metinės veiklos programos „Instagram“ įrašai/pakeistas 

„Facebook“ puslapio viršelis. „Instagram“ buvo įkelti 2 įrašai - apie MSK ir apie JP. Taip pat 

viso LMS Rudens forumo metu buvo keltos gražios „Instagram“ istorijos su maketais. Taip pat 

mėnesio pradžioje buvo aktyviai vykdoma komunikacija dėl mokytojų streiko. Kauno 

padalinys organizavo piketą dėl streiko, tad buvo sukurtas įvykis platformoje „Facebook“, ten 

įkeltas vienas įrašas ir vienas „Reel“. LMS Kauno padalinio „Facebook“ ir „Instagram“ kanale 

taip pat buvo įkeltas „Reel“ iš dienos, kai mokytojai pasiekė Kauną. „Instagram“ platformoje 

galima rasti dar vieną „Reel“ susijusį su streiku, kuris sulaukė 5 299 peržiūrų. Taip pat buvo 

įkeltos 6 „Instagram“ istorijos dėl piketo ir buvo keliami istorijos iš renginių/veiklų. 
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Rugsėjo/Spalio DK vyko per NF'ą. Dabar Austėja Kalvaitytė rengiasi už protokolus atsakingus 

žmones išmokyti tvarkingai ir gražiai juos rengti. Šiuo metu JP komitetas Kaune atsinaujina ir 

pradės veikti šiek tiek kitaip. Dėl šio klausimo dirbu kartu su vien DSN koordinatore ir 

pirmininke, tad kitoje mėnesio ataskaitoje galės daugiau papasakoti apie padalinio JP veiklas, 

nes dar nuo rinkimų pradžios nespėjo pradėti veikti. Bus ruošiama Kauno miesto ir rajono 

poreikių analizė, kur bus galima išsigryninti daugiau problemų ar potemių, su kuriomis galės 

Kauno padalinys veikti. Per LMS Rudens forumą padalinys buvo išrinktas organizuoti 

Pavasario forumą 2024, tad nuo pirmininkės kadencijos pradžios iki forumo buvo ruoštąsi PF'o 

pristatymui. Nuo RF'o pradėti dėlioti planai dėl vietų, finansų. Ieškomi projektai, kuriuos bus 

galima rašyti. Kaune projektų maratonas prasideda gruodžio mėnesį, tad jeigu ras "pašalinių" 

projektų rašys juos per šį laiką. Padalinys užsivedęs. Padalinys supranta, kad turėdami PF'ą 

neturi pamiršti ir kitų padalinio veiklų ir JP, tad aktyviai su tuo dirba.  Su kiekvienu komitetu 

turime patirties perdavimo/klausimų/atsakymų sesiją, kurioje dalyvauja ir pirmininkė ir pagal 

poreikį buvusios pirmininkės komandos nariai, kurie papasakoja komiteto darbą iš savo 

perspektyvos. Taip pat padalinys ir RRK aptarė strateginį planą, kaip Austėjai Kalvaitytei, kaip 

RRK ir buvusiai Kauno padalinio pirmininkei, dirbti su padaliniu. Visiems toks planas tinka ir 

nekyla problemų, jei kils dirbs kitaip. Šeštadienį taip pat turės susitikimą su pavasario forumo 

koordinatorėmis ir bendrą padalinio susitikimą. Kitą savaitę bus MSK. 

 

II klasifikacija: 

Melita Mikalevičiūtė: Biržai - pakankamai geras mikroklimatas, pastaruoju metu labai 

nemažai su tuo dirba. ŽIK labai daug dirba su komandos mikroklimato gerinimu. Padaliny yra 

26 savanoriai, 19-20 aktyvių. VK turėjo lapkričio 3 dieną. Su pirmininke darbas einasi 

sklandžiai, jai jau antra kadencija, todėl daug procesų pristatinėti nereikia. Vykdė lyderystės 

mokymų ciklą, kurių metu gan nemažai diskutavo ir apie problematiką Biržų rajone (su pačiu 

jaunimu), dabar rengia apklausą apie valgymo sutrikimus (pačių moksleivių prašymu). Su 

padaliniu RRK susitiko RF metu. 



  

 

Asociacija     Tel. +370 688 54838 Įm. kodas 191972732 

Konstitucijos pr. 25,  El. p. lms@moksleiviai.lt A. s. LT84 7044 0600 0136 9875 

LT-08105 Vilnius www.moksleiviai.lt AB SEB bankas, b. k. 70440 

 

  

  

Elektrėnai - Padalinio mikroklimatas geras, visi sutaria. Padalinyje buvo 10 savanorių, 8-9 

aktyvių, bet dabar turėjo naujokų priėmimą, tikslaus skaičiaus RRK nežino. Spalio 30 d. turėjo 

VK, su pirmininke darbas einasi sklandžiai, jei turi klausimų drąsiai klausia, palaikom sklandų 

ryšį. Su JP kol kas nieko nenuveikė, tačiau jau kalbėta, jog tai yra svarbi padalinio darbo dalis, 

ties kuria stengsis pasitempti. Susitiko RF metu.  

Jonava - komandos mikroklimatas labai geras, padaliny yra 32 savanoriai, nesenai prisijungė 

11 naujokų, dauguma aktyvūs. Spalio 31 d. turėjo VK, su pirmininke sėkmingai ir sklandžiai 

bendraujam, palaikom nuolatinį ryšį. Jei kyla klausimų visuomet kreipiasi.  JP - paleido 

apklausą. Pasikeitė koordinatorių komanda, dabar pirmininkė yra labai patenkinta ir mano, kad 

komanda yra labai draugiška ir bendruomeniška. Susitiko gyvai, padalinys įsivertino savo 

veiklą - pagal tai teiksiu jiems rekomendacijas.  

Kėdainiai - komandos mikroklimatas yra geras, pirmininkė mano, kad gali būti net ir geriau. 

Padaliny yra 24 savanoriai, apie 15 aktyvių (priklauso ir nuo veiklos, kurią vykdo). Jau įvykdė 

VK lapkričio 7 d., su pirmininke bendrauja šiltai, ji dirba labai atsakingai ir aktyviai reaguoja į 

RRK pasidalintą informaciją. JP - turėjo karjeros mugę. Taip pat įsitraukia į kitas veiklas - 

diskusija su jaunaisiais verslininkais. Dar nesusitiko gyvai, tačiau planuojame. 

Tauragė – kol kas pirmininkė mikroklimatą vertina puikiai, nors jos spėjimu taip bus tik 

maždaug ateinančias porą savaičių, kadangi padalinyje įvyks nemažai pasikeitimų. Vyko 

natūrali rotacija, kai po forumo išeina nemažai žmonių, kurie ir taip ilgai tempė LMS, pasikeitė 

koordinatoriai, kas lems vėl savanorių prisitaikymą prie pasikeitimų ir gali atsiliepti į 

mikroklimatą. Tačiau, gyvo susitikimo metu kalbėjome apie galimybes organizacijoje, kad 

niekas nestoja suorganizavus forumą. Planuoja naujų savanorių priėmimą, tad vėl bus dalis 

naujos komandos, kuri bus šviežiena lyginti su kita dalimi, kuri daug visko mačiusi ir 

susibendravusi, tad gali kilti šiek tiek chaosas, kai kurių natūralus nepasitenkinimas dėl dalykų 

pasikeitimų ir mikroklimato keitimasis. Padaliny yra 42 savanoriai, maždaug pusė yra itin 

aktyvūs, kita pusė pasyvesni. Dar neįvykdė VK, pirmininkei antra kadencija, todėl daug ko 

nereikia pristatinėti ir patarti, bet labai retai atrašydavo pastaruoju metu (forumo organizavimas, 
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mokyklos kelionė atėmė laiko), todėl šiek tiek strigom su tam tikrais darbeliais, bet viskas dabar 

gerai. Ties JP kol kas kažko tiesioginio neveikė, paminėjo apie iškylančias problemas 

žiniasklaidoje ir dalinosi apie mokytojų streiką bei jame dalyvavo. Tačiau nusimatė planą, kaip 

stiprins JP, jie turėjo mokymus su Emiliu Mikulskiu.  

Ukmergė - komanda yra ganėtinai artima ir gerai vienas kitą pažįstanti, bet trūksta aktyvumo, 

noro dirbti ir vieningumo. Padaliny yra 15 savanorių, iš jų aktyvūs 8-9. Įvykdė VK, su 

pirmininke dirba sklandžiai, visada klausia, jeigu iškyla klausimų. Dabar po truputį įsikūrinėja 

JP komitetą, jau išrinko atstovą į Švietimo tarybą, taip pat savanoriai padarė moksleiviams 

apklausą apie Ukmergės padalinį ir jo veiklą, taip gaus atgalinį ryšį iš moksleivių ir žinos, kur 

jiems reikia tobulėti ir panašiai. Turėjo gyvą susitikimą, kurio metu padalinys įsivertino – RRK 

Melita teiks rekomendacijas. 

Eimantas – Plungėje mikroklimato problemos, buvusi pirmininkė kišasi į veiklą, dėl to 

nepavyks suorganizuoti MSK.  

Koordinuota Radviliškio RK, komandai trūksta aktyvumo, motyvacijos, tvarkos.  

Utenos komanda puiki, stiprūs komitetų koordinatoriai, savanorių nuomonė apie pirmininkę 

labai gera, visi susibendravę. VK vyko visur, išskyrus Plungę, dėl buvusios pirmininkės 

kišimosi, kas yra sprendžiama.  

Rokiškis jungė rugsėjo-spalio ir lapkričio VK, protokolai visų, kas turėjo VK, jau sukelti. Dabar 

vykdoma padalinių mikroklimato/problematikos analizė, kitą mėnesį bus detalios padalinių 

komitetų ataskaitos).  

III klasifikacija: 

Kotryna Jašauskaitė – Kelmė: Komanda skirstosi į komitetus. Turėjome skambutį, kuriame 

išsigryninome pirmininko ir komitetų koordinatorių atsakomybes. Planuoja atkurti socialinius 

tinklus. Rugsėjo VK protokolas yra įkeltas.  

Molėtai: Kandidatė, kuri dirba vietoj pirmininko šiuo metu, dirba su savivaldomis; greitu metu 

turėtų būti NF. Turėjom skambutį, aptarėm problemas ir komitetų atsakomybes. Rugsėjo VK 

protokolo dar nėra.  
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Telšiai: Pradėta ieškoti žmonių, kurie galėtų padėti su šturmais Telšiuose ir rinkti naują 

komandą.  

 

IV klasifikacija: 

Minvydas Zaviša: Anykščiai - pilnai pasiruošta steigiamajam/rinkiminiam NF, kuris vyks 17 

d. Tolimesni planai susiorganizuoti mokymus iki galo.  

Švenčionys - sukontaktuota su žmonėmis dėl vadovų klubo, gautos patalpos NF’ui, darbai 

vyksta lėtai, nes pirmininkė įsitraukusi į daug organizacijų/veiklų ir dabar susirgo. 

Neringa Radajevaitė: Kretinga - liko 2 savanoriai, pradės kurtis/pabandyti atgauti soc. tinklus.  

Jurbarkas - Surasti 19 savanorių, bus susirinkimas ketvirtadienį, kur pristatys LMS ir pradės 

veikti su padalinio įkūrimu. 

Vytautė Kubaitytė: kontaktuota su abiejų miestų savivaldybėmis, dabar laukiama atsako dėl 

savivaldybėms tinkančios datos susitikimo. Šilalės jaunimas pradėjo ignoruoti. 

 

Programos: 

Bendrai atlikti darbai: suderintas „Tavo Europa“ bendradarbiavimas, vyko posėdis, sukurti 

bendri įvykiai, pasirašytas susitarimas, kontaktuota su Roku Damuliu dėl profesijų, galimų 

svečių. Sukurti regioninių konferencijų „Messenger“ pokalbiai, suorganizuoti mokymai 

Vilniaus padaliniui, Alytaus padalinio organizuotai mokinių savivaldų konferencijai. 

Organizuotas neformalus susitikimas, suderintos beveik visos galimos regioninių konferencijų 

datos. Ateinančią savaitę bus pradėta dirbti su mokomąja medžiaga forumams, bus 

organizuojama darbo grupė, kurioje dalyvaus buvę forumų pirmininkai arba koordinatoriai. Bus 

sukurti sričių aprašai, skirti mokymų vadovams. Bus kontaktuojama su padaliniais ir renkami 

padalinių programų komitetų koordinatorių kontaktai siekiant suorganizuoti ketvirčio veiklos 

refleksiją.  

Individualiai atlikti darbai: 
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Rokas Damulis – kontaktuota su Vilkaviškiu ir Taurage, jog jie susirastų veiklos programos 

koordinatorius ir gauti jų kontaktai. Jau užsiregistravo 84 ambasadoriai. Lapkričio mėnesio 

komunikacijos planas parašytas ir peržvelgtas su Gabija Klenauskaite. Pradėti organizuoti 

mokymai, t. y. kontaktuota su finansų komiteto koordinatore dėl finansų. 

Smiltė Pikaitė: pravestos rudens forumo darbo grupės, susidėliojo 5 profesijas, kurios 

populiaresnes nacionaliniam renginiui. Jis planuojamas Kaune, potencialus svečias – Deimantė 

Bulbenkaitė. 

 

Finansai: 

Rusnė Rozenbergaitė – „Ruošiausi MS projektų koordinatorių posėdžiui ir jam 

pirmininkavau, sumaketuotos MS projektų pristatymo skaidres. Turėjau asmeninį pokalbį su 

Prezidentu, detalizuotas išsamesnis MS projektų srities metinis veiklos planas. Sudalyvauta 

finansų komiteto posėdyje, koordinuojama MS projektų konsultacija Vilniaus LMS nariams, 

mokinių savivaldoms ir kuratoriams. Kartu su MS projektų koordinatoriais rašomas MS ir 

padalinių projektų pradžiamokslis, paruošta metodinė medžiaga mokymų vadovams MS 

projektų konsultacijoms. Pravesti gyvi finansų mokymai Alytaus padaliniui.“ 

Titas Šūmakaris – „dariau pervedimus, pravedžiau du finansų komiteto susirinkimus, turėjau 

asmeninius pokalbius su Ona, pokalbis su buhaltere, peržiūrėtos sutartys, peržiūrėti ir apmokėti 

kompensacijos prašymai, kontaktuota su buhaltere, pravesti mokymai naujai Panevėžio 

padalinio finansų komiteto koordinatorei, sudalyvauta pokalbiuose su įmonės „Moxliukas“ 

įkūrėjais dėl bendradarbiavimo, pokalbis su Ignu Janeliūnu, paskirti žmonės, kurie padeda 

Rokui su „Norden“ projektu, pakoreguotos kai kurių komiteto žmonių atsakomybės ir su 

kiekvienu turėti pokalbiai, parašyti JRA dokumentai dėl finansavimo pratęsimo 2024m., 

dalyvauta biuro posėdžiuose.“ 

Toma Ašmontaitė – „Dalyvavau MS projektų ir finansų komiteto susirinkimuose, susisiekiau 

su komunikacija dėl postų instagrame ir facebooke apie MS projektus, jų naudą ir t.t. visi įrašai 

planuojami įkelti iki sausio mėnesio. Pradėtos paieškos, kokiose savivaldybėse ir kokiu būdu 
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mokinių savivaldos gali teikti projektus, pildoma lentelė. Informacinis dokumentas mokymų 

vadovams dėl projektų. Tapau laikina tarptautinių projektų koordinatore, tai ieškau įvairių 

projektų, vienas, kurį reikia pakankamai greit parašyti, yra nvo stiprinimo projektas. Jį 

pristatysiu pirmadienį komitetų koordinatoriams. Taip pat su MS projektu koordinatoriais 

pildėme planą projektų pradžiamoksliui. “ 

Erikas Bagurskas – „Alfa Klasė“ paruoš LMS promo kodą, žmonės, kurie pirks alfa klasės 

paslaugas su juo, kiekvienas LMS atneš po 10e. Gruodžio 4d numatytas renginys apie karjerą 

pardavimuose su UAB „Magnumus“. Renginys bus Kaune, Kauno padalinys padeda 

organizuoti. Pradėtas bendradarbiavimo atnaujinimas su „Swiss education group“.  

Barbora Bakutytė – „Suradome viena ilgalaikę įmonę „Rait group“, kurie dirba su rinkos 

tyrimais. Turėjome susitikimą, kuriame aptarėme kilusius klausimus bei susipažinome. 

Parašėme sutarti bei ja išsiuntėme, bet kol kas nieko negavome atgal. Taip pat bendrinome jų 

apklausas. Išsiuntinėjau laiškus įmonėm su pasiūlymu bendradarbiauti, bet negavau jokio 

teigiamo atsakymo. Susikūrė su Eriku Bagursku bendrą paštą, kad būtų lengviau dirbti.  

Pabaigiau bendradarbiavimo pasiūlymą ir persiunčiau komunikacijai. Pasirašėme sutartį su  

Šeimos sąjunga bei palaikome kontaktą su jais.“ 

Martyna Petraškaitė – „Dalyvavau finansų ir MS projektų koordinatorių posėdžiuose. 

Paruošiau MV medžiagą apie projektų ataskaitas. Išsiunčiau laišką LMS nariams, kuratoriams, 

MS pirmininkams su skatinimu registruotis į mokymus apie projektus (11-08). Parašytas ir 

patvirtintas projektų rašymo pradžiamokslio turinys. Perduota žinutė tarybai apie tai, kad 

koordinuosiu padalinių projektus, skatinimas ruoštis naujų projektų rašymui. Turėjome pokalbį 

su Jonavos pirmininke, kuriame aptarėme, kaip išleisti likusius jų projekto pinigus, padėjau 

išsiaiškinti ataskaitų teikimo tvarką ir projekto kriterijus kitam projektui. Patikrinau ir padėjau 

pataisyti Raseinių padalinio projektą. Konsultuoju ir padedu Zarasų padaliniui pataisyti jų jau 

antrą kart iš naujo rašomą projektą. Ruošiu projektų rašymo pradžiamokslį padaliniams ir MS. 

Ateinančio mėnesio planai: pasirašyti padalinių projektų koordinavimo veiklos planą 

ateinantiems mėnesiams, padėti Rokui Damuliui su „Norden“ projektu.“ 
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Komunikacija: 

Gabija Klenauskaitė – „pilnai kartu su Roku Damuliu sutvarkėme veiklos programos 

komunikacijos planą. Veiklos programos „Instagram“ platformoje skelbtos istorijos ir įrašai. 

„Facebook“ įrašai ir miniatiūra į svetainę. 

Ridas Urbonavičius – „suredaguotas rudens forumo biuro filmas, suderinti du susitikimai dėl 

LMS prekės ženklo atnaujinimo ir vykdytos diskusijos apie logotipų konceptus. Taip pat 

surašiau susitikimo santrauką Jonui, kai jis grįžo iš atostogų. Aprašyta komunikacijos komiteto 

mokymų dokumento tema.“ 

Lukas Zujevas – atnaujinti biuro kontaktai svetainėse, įkelti rugsėjo-spalio ir lapkričio mėn. 

VK pristatymai, pakeista LMS struktūros schema, misija, vizija, vertybės skiltyje „Apie mus“ 

pagal įstatus, paskelbta veiklos programos skiltis. Visų programų skiltyje buvo pridėta 

informacija apie „Laikas jausti“ ir „Karjera be barjerų“, atnaujintas padalinių kiekis svetainėje 

(kad yra 41 padalinys). Sukurta skiltis LMS rekomenduoja. Įkeltas dokumentas ir straipsnis su 

LMS siūlomais rodikliais ugdymo mokyklose kokybės reikalavimams. Atnaujinti visi turimi 

tarybos kontaktai, paruošti du straipsniai į LMS rekomenduoja, laukiama maketų.  

 

Kristijonas Petlinskas – 4 „Instagram“ maketai, pataisytas pirmininkų pradžiamokslis, nutarta 

daryti komunikacijos pradžiamokslį, tačiau su juo dar nėra labai pasistūmėta, iki struktūrų 

išvažiuojamojo turėtų būti. Dalyvauta dviejuose LMS prekės ženklo atsinaujinimo 

susitikimuose. Pakeista „Instagram“ maketų struktūra. Nutarta dėl LMS komunikacijos 

mokymų, kurie vyks nuotoliniu būdu lapkričio 21 ir 24 dienomis. Ateinančio mėnesio planai: 

nuo lapkričio 20 dienos iki gruodžio 3 dienos pavaduos Godą komunikacijos komiteto 

koordinatoriaus pareigose. Toliau plėtos komunikacijos pradžiamokslį, darys „Instagram“ 

maketus. Taip pat šį šeštadienį praves mokymus mokinių savivaldoms per Alytaus MSK. 

 

Sekretoriatas: 
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Meida Kvedaraitė – dalyvauta Vilniaus padalinio Narių Forume, per kurį tvarkytos sutartys 

su nariais gyvai. Narių informavimas apie tvarkingas sutartis. Susitikimas su Vilniaus padalinio 

savanoriais dėl narystės sutarčių. Protokoluotas veiklos programos koordinatorių padaliniuose 

tinklo posėdis. Išspręstas Utenos narystės sutarčių ir kitų pamestų dokumentų klausimas. 

Susitikimai su sekretoriatu ir individualūs pokalbiai su Biuro Vadove. Protokolavimas komiteto 

koordinatorių posėdžių. Dokumentų tikrinimas. Senų protokolų rašymas. Nuskenuotos Plungės 

naujų savanorių priėmimo, Joniškio Spalio mėnesio VK ir Tauragės Rudens Forumo JRA 

registracijos lapai ir visi sukelti į Google diską. Komunikacija su Šiaulių padalinio sekretoriato 

koordinatoriumi, suteikiama pagalba siekiant aukšto protokolų standarto. Komunikacija ieškant 

naujo sekretoriaus. Pradėti dėlioti darbų atlikimo terminai programoje „Notion“. Pildomos 

lentelės su komentarais. Ateinančio mėnesio planai: pabaigti įstatų vertimo procesą, pradėti 

komunikaciją dėl naujų biuro patalpų, pravesti Anykščių padaliniui mokymus, tvarkyti narystės 

sutartis ir senų protokolų problematiką. Dalyvauti pokalbyje su potencialiu kandidatu į naujus 

sekretorius. 

Lauryna Laurinaitytė – darbotvarkės dėliojimas, suderinti pokalbiai su biuro vadove, LMS ir 

biuro vadovės pašto administravimas, paštų kūrimas, mokymas kurti paštų parašus, KK 

darbotvarkių kėlimas į vieną dokumentą, pildyti protokolai, užprotokoluota RF refleksija ir 

pokalbis su potencialiu biuro savanoriu. Dalyvauta sekretoriato susirinkimuose, skambučiuose 

su biuro vadove. Ateinančio mėnesio planai: rašomi protokolai, kuriamos darbotvarkės, paštų 

administravimas, mokymas kurti paštų parašus.  

 

Prezidento patarėjai jaunimo politikos klausimais: 

Titas Skudas – įkeltas įrašas dėl grasinimų sprogmenimis. Dalyvauta ugdymo kokybės 

reikalavimų darbo grupės posėdyje, formuluoti rodikliai ir LMS pozicija. Pateiktos 2 VK temos. 

Derinami naujų rekomendacinių MS nuostatų projektai. 

Goda Samalionytė – dalyvavo Vokietijos – Baltijos šalių konferencijoje Estijoje, pasirašyta 

sutartis su fondu, komunikavo su prezidentu/pirmininku padalinio fondo. Yra Latvis, kuris 
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norėtų sukurti Latvijos moksleivių sąjungą, susisiekė dar viena organizacija, vienijanti mokyklų 

tarybas ir mokytojus/kuratorius, ir kviečia gruodžio 2 dieną dalyvauti konferencijoje ir 

pasidalinti idėjomis, Goda Samalionytė planuoja ten vykti. Dalyvavo 2 OBESSU darbo 

grupėse, Atsakinėjimas į laiškus ir įvairių pasiūlymų peržiūra. Skambutis su Valdybos nariu 

Ignu Janeliūnu, galvota dėl Ukrainiečių atskirties mokyklose, tai atsiras VK temose.  

 

Biuro vadovė: įsijungė į STT kuriamo projekto „Skaidrumą kuriame kartu“ komandą, vedė 

komitetų koordinatorių posėdžius, dalyvavo Valdybos posėdžiuose, prekės ženklo atnaujinimo 

susitikimuose, atskiruose skambučiuose su Biuro komitetų koordinatoriais, tvarkė iškilusias 

krizes, kalbėjo/dirbo su finansų komiteto strategija, kalbėjo su sekretoriatu ir komunikacijos 

komitetu dėl šių komitetų situacijos, žiūrėjo, kaip tvarkyti mikroklimato problemas. Kitą 

savaitę ves mokymus Vilniaus MSK apie kompetencijų kėlimą, skambinsis su naujais biuro 

nariais ir prisidės prie biuro reglamento sudarymo.  

 

NUTARTA: 

1. Ieva Susčinskytė ir Melita Mikalevičiūtė prisijungė prie prezidento patarėjų jaunimo 

politikos klausimais. 

 

Posėdžio pirmininkė                   Ona Akelė 

 

Posėdžio sekretorė                       Lauryna Laurinaitytė 


